

BAHAGIAN KONTRAK & UKUR BAHAN
JABATAN KERJA RAYA PAHANG
TINGKAT 12, KOMPLEKS TUN RAZAK
BANDAR INDERA MAHKOTA
25582 KUANTAN

NOTIS SEBUT HARGA

NO. SEBUT HARGA : JKR/KTN/G3/B(F)01/2020

TAJUK KERJA : KERJA-KERJA PENGGANTIAN BUMBUNG & PEMBAIKAN KEROSAKAN RUMAH KHAS JABATAN KELAS G DAN KERJA PENDAWAIAN SEMULA ELEKTRIK DI BLOK LAMA C, BRIGED TENGGARA & BATALION 7, KUANTAN, PAHANG DARUL MAKMUR.

1. Sebut harga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan CIDB dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), memegang Sijil Taraf Bumiputera (STB), serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah, kontraktor tempatan dalam gred : G3 kategori : B dan pengkhususan : B24.
2. Borang Sebut Harga boleh didapati dari tarikh 06/08/2020 hingga 13/08/2020 di Bilik Tender, Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan, JKR Negeri Pahang, Tingkat 1, Kompleks Tun Razak, Bandar Indera Mahkota, 25582 Kuantan, Pahang dengan menyertakan Kiriman Wang / Bank Draf berharga RM30.00 (Ringgit Malaysia : Tiga Puluh Sahaja) yang dibuat di atas nama PENGARAH KERJA RAYA PAHANG.
3. Penama-penama yang ditauliahkan dalam Perakuan Pendafrtran (CIDB) Asal, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (CIDB) Asal dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) Asal sahaja DIWAJIBKAN menghadiri taklimat dan lawatan tapak bina pada 06/08/2020 (KHAMIS) jam 10.00 pagi di PONDOK PENGAWAL PGA (BLOK C) GALING KEM, DAERAH KUANTAN. Syarikat TIDAK BOLEH mewakili pegawai lain selain dari penama yang dinamakan dalam Sijil untuk menghadiri taklimat/lawatan tapak. Taklimat akan hanya diadakan sekali sahaja.
4. Borang Sebut Harga akan dikeluarkan kepada penama-penama yang sah sahaja. Untuk maksud ini kontraktor-kontraktor hendaklah membawa Perakuan Pendaftaran (CIDB) Asal, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (CIDB) Asal dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) Asal. Kegagalan tuan/puan mengemukakan surat tersebut boleh menyebabkan borang sebut harga tidak akan dikeluarkan.
5. Borang Sebut harga yang telah di isi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga di Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, Tingkat 12, JKR Negeri Pahang, Kompleks Tun Razak, Bandar Indera Mahkota, 25582 Kuantan tidak lewat daripada jam 12.00 tengahhari, hari JUMAAT bertarikh 14/08/2020.

*Nota: Semasa menghadiri taklimat dan lawatan tapak Kontraktor/pihak yang terlibat hendaklah sentiasa mengambil perhatian kepada langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakan sosial oleh KKM dan MKN.



(Tandatangan)

Nama : AHMAD SAIFUL HISYAM BIN JOHARI
Jawatan : JURUUKUR BAHAN PENGUASA
JABATAN KERJA RAYA NEGERI PAHANG

Tarikh : 29 JUL 2020